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ZAPYTANIE 

 Zgodnie z Art. 24, pkt. 3 i 5 ustawy o samorządzie gminy składam 

zapytanie sytuacji jakie kroki zostały podjęte w związku z pismem, które 

otrzymaliśmy od pracowników naszego Miejskiego Centrum Kultury, w którym 

wyrażają swoje zaniepokojenie i postulują odwołanie obecnego dyrektora. 

Zależy mi na tym, abyśmy jako władze miasta mogli skutecznie reagować 

na wszelkie istotne sygnały płynące od pracowników instytucji kulturalnych, 

które są kluczowymi podmiotami w kształtowaniu życia kulturalnego naszej 

społeczności. Dlatego też chciałbym prosić o informacje na temat 

podejmowanych działań w tej sprawie, w tym o wszelkie przeprowadzone 

dotychczas analizy sytuacji oraz ewentualne plany działania. 

Jestem przekonany, że odpowiednie rozwiązanie tego problemu może 

przyczynić się do poprawy atmosfery pracy w Miejskim Centrum Kultury oraz 

wspierać rozwój kulturalny naszej społeczności.. 

 Proszę o udzielenie informacji w kwestii bezpieczeństwa gminy miejskiej 

związanej z gospodarką odpadami komunalnymi. Czy sytuacja uległa zmianie? 

Czy zostały działania w tym zakresie, a jeśli tak to jakie? 

 

   


